
Referat af generalforsamling GF Knolden 

 10. juni 2021 
  

  

 

1. Valg af dirigent. 

 

• Heino Sayk vælges. Dirigenten fastslår, at generalforsamlingen på trods af tidspunkt 

på grund af corona er lovlig og beslutningsdygtig. 

• Steen Schüsler tager referat. 

   

2. Formanden aflægger beretning. 

 

• Formandens udsendte beretning blev uddybet og kommenteret med følgende: 

Der er bygget en hule på søens område, hvilket betragtes som OK. 

Hegnet mod Gråbynkevej trænger til en større beskæring, hvilket bestyrelsen vil 

overveje til næste års generalforsamling. 

Opfordring til at bruge Nabohjælp APP. 

Afholde fest i august, hvilket bliver behandlet under eventuelt. 

• Beretning blev godkendt enstemmigt.   

 

3. Kassereren fremlægger der reviderede regnskab.  

 

• Regnskabet blev godkendt enstemmigt. 

 

4. Indkomne forslag 

  

• Ingen indkomne forslag.   

 

5. Budget  

 

5.1 Fastsættelse af evt. vederlag til bestyrelsen 

 

• Bestyrelsen foreslår uændret vederlag på kr. 2500 til formand og kasserer og kr. 300 

til øvrige bestyrelsesmedlemmer. 

 

Konklusion 

• Bestyrelsens forslag blev godkendt. 

 

 

5.2 Budget og kontingent fastlæggelse 

 

• Bestyrelsen foreslår kr. 300 

 

Konklusion 

• Bestyrelsens forslag blev godkendt.  

 

6. Valg af kasserer 

 



•  Steen Schüsler, Ulvefodvej 11 genvalgt med akklamation. Steen påpegede, at det er 

sidste periode 

 

7. Valg af 2 bestyrelsesmedlemmer 

 

• Jesper Faurholm, Ulvefodvej 22 og Pedro Zapeda, Mosebakken 15 genvalgt med 

akklamation. 

 

 

8. Valg af 2 suppleanter 

 

• Anders Krieger, Mosebakken 17 og Kurt Worsøe, Multebærvej 9 nyvalgt med 

akklamation. 

 

9. Valg af 2 revisorer 

 

• Jesper Nielsen, Rypelyngvej 1 og Synne Hoch, Mosebakken 19D hhv. genvalgt og 

nyvalgt med akklamation. 

 

10. Valg af 2 revisor-suppleanter 

 

• Bente Petersen, Gråbynkevej 5 og Bent Jensen, Multebærvej 6 nyvalgt med 

akklamation. 

 

11. Eventuelt 

 

• Anders Krieger vil være tovholder på afholdelse af en sommerfest, som vil blive 

afholdt i august.  

• Der er huller i asfalten på Mosebakken. Peter følger op. 

• Der blev diskuteret om vedtægterne skulle indeholde mulighed for virtuelle 

generalforsamlinger. Bestyrelsen overvejer. 

• Der er et piletræ tilbage, som må betragtes som modent til fældning pga. råd. Der 

blev foreslået at lade stammen stå, og nøjes med at beskære grenene. Bestyrelsen vil 

komme med indstilling til næste generalforsamling. 

• Bestyrelsen vil ligeledes overveje opsætning af Nabohjælp skilte.  

• Dirigenten afsluttede generalforsamlingen og takkede for god ro og orden. 

 

 


